
ZÁPIS 2/2023 
 

 

z jednání výkonného výboru OSH Rokycany dne 8. 3. 2023 

 

Přítomni:      dle prezenční listiny 9 členů výkonného výboru 

Omluveni:     6 členů VV 

 

 

1. Jednání zahájil starosta OSH Miroslav Frost, který uvítal přítomné a seznámil s programem. 

K programu nebylo připomínek.  

 
2. Kontrola usnesení:  
      - úkol č. 1/2023 -  členům výkonného výboru vytypovat ve svých okrscích člena, který by  

                                       převzal funkci vedoucího ORR                    - úkol trvá 

-úkol č. 2/2023 - zajistit řádně ŘVH okrsků                                       - ŘVH okrsků probíhají 

 

3. Čerpání rozpočtu za leden - únor 2023 

Informovala Věra Sedláčková:  

Příjmy - tuto položku tvoří členské příspěvky, provize HVP a tržby za hasičské zboží.  

Dotace na rok 2023 - známe pouze výši dotací Pk - na tento rok byla schválena částka 

264.000. Výši ostatních dotací prozatím neznáme. Dotace Pk by měly být poukázány na účet 

OSH v 12. polovině roku, dotace NSA po vyúčtování okresních kol soutěží a dotace MŠMT 

v závěru roku.  

Výdaje - za toto období nejsou žádné mimořádné výdaje. V měsíci březnu budou uhrazeny 

odvody členských příspěvků na SH ČMS v celkové výši 123.550 Kč. 

Členské příspěvky dosud neuhradil SDH Vejvanov.  

 

4. Zprávy z odborných rad: 

ORM - Jarmila Baslová:  11. března proběhne ve Volduchách soutěž MH v pexesu, odborky a 

uzlování, soutěž je organizačně i materiálně zajištěna.  

22. dubna se bude konat ve Lhotě pod Radčem noční soutěž MH, obecnímu úřadu bude 

podána žádost o povolení soutěže.  

31. 3. se bude v Přibyslavi  konat celorepublikové školení vedoucích ORM. Vedoucí MH, 

kteří chtějí trénovat mladé hasiče na hru Plamen, musí složit trenérské zkoušky. Z okresu 

Rokycany je přihlášeno cca 5 účastníků.  

 

ORP - Marek Sýkora hovořil o soutěži PO očima dětí, opět je spolupráce s HZS Rokycany. 

V letošním roce se uskuteční školení preventistů  a formou kursu školení požárních hlídek, 

bude dohodnuta pomoc s HZS. Školení se uskuteční v rámci okrsků. V obcích, kde se pořádají 

kulturní akce s vyšší účastí, je nutné proškolení požárních hlídek.  

M. Sýkora se dohodl s ved. ORM Jarmilou Baslovou, že vyhodnocení výkresů pro soutěž PO 

očima dětí proběhne 20. března ve 14.00 hodin  

 

Ochrana obyvatelstva - V. Strejc: je připravována směrnice pro práci s dobrovolníky. 

Krajská rada OO se uskuteční 27. března, v jednání budou úkoly, uložené již od minule. 

Připravuje se lexikon -  spolupráce s mládeží.  

V okrese Rokycany proběhlo v předchozím roce jednání se zástupci sborů, kteří projevili 

zájem o ochranu obyvatelstva, letos bude uskutečněna další schůzka.  

21. března proběhne schůzka se zástupci HZS - OO v rámci okresu.  

 

ORR - hovořil Miroslav Frost - informoval o plánovaném jednání KORR v měsíci březnu.  

Nejpozději do 24. 3. se má nahlásit 6 rozhodčích z okresu Rokycany.  
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5. ŘVH okrsků: 

Okrsek č. 5 Břasy - velice dobře připravené, činnost okrsku je celoročně velice dobrá. 

Okrsek č. 9 Podmokly -  ŘVH se uskutečnila a z jednání byl poslán zápis na OSH 

Věra Sedláčková připomněla přítomným,  aby předávali výsledkové listiny z okrskových 

soutěží na OSH, je to příloha vyúčtování okresního kola soutěže. 

 

6. Zprávy z KSH Pk: 

     M. Frost - informoval o výši dotací, přidělených pro Plzeňský kraj. Pro okres Rokycany bylo 

            přiděleno 264 tis. Kč. Přednostně budou vyřízeny žádosti těch sborů, na které se nedostalo  

            v předchozím roce. Při přidělování dotací by se mělo přihlédnout i k účasti sborů na soutěžích, 

            k práci s mládeží apod.  

            V rámci KSH se plánuje zakoupení stříkaček, které by však zůstaly majetkem KSH. Je 

            třeba připravit kvalitní doklady, aby fungovalo zapůjčování stříkaček.  

            Dále M. Frost uvedl, že na jednání VV KSH Pk poděkoval R. Kučerovi a J. Černému za účast 

na shromáždění  

            představitelů sborů ve Strašicích v loňském roce.  

            Upozornění na vyplňování návrhů na vyznamenání - návrhy nemají dostatečné odůvodnění, tj. 

            zhodnocení práce navrhovaných.  

            Informace o hotelu Přibyslav - zůstává v majetku SH ČMS. 

            

7. Diskuse, různé: 

Věra Sedláčková informovala o tom, že členové SDH Skořice opět uvažují o zrušení sboru. 

Proběhla diskuse, zda mohou členové prosadit zrušení sboru i v případě, že několik členů by 

požadovalo sbor zachovat. 

Miroslav Frost - náměstek starosty OSH Miloš Svoboda dovrší 40 let ve funkci starosty SDH, 

navrhl předání pamětního listu od VV OSH a upomínkového daru, např. sekerka nebo 

skleněná hasičské helma.  

 

8. Usnesení: 

VV OSH Rokycany dne 8. 3. 2023 

 

I. SCHVALUJE 

a) Zapisovatele Věru Sedláčkovou 

b) Ověřovatele zápisu Miloše Svobodu a Vladimíra Sazimu 

c) Informaci o čerpání rozpočtu za leden - únor 2023 

 

II. BERE NA VĚDOMÍ 

- zprávy z odborných rad 

- zpráv y z ŘVH okrsků 

- informace z jednání VV KSH Pk 

 

III. UKLÁDÁ 

- úkol č. 3/2023 - zajistit 6 rozhodčích na KK soutěže v PS 

                                                                          Zodpovídá: JanPecháček 

 

9. Závěr jednání provedl starosta OSH Miroslav Frost, který poděkoval přítomným za účast a 

jednání ukončil.  

 

 

 

Zapsal:                                              Věra Sedláčková 

Ověřovatel zápisu:                           Miloš Svoboda 

                                                           Vladimír Sazima 



 
 

 

          

 

 

 


